

Date: 15 December 2025

التاريخ: 15 بيسمبر 2025

Announcement - Update

إفصاح – تحديث

By virtue of this announcement, and in order to address the Market's query on the share price rise during the last two sessions, this is to inform the Market and the shareholders that the trading activity on the shares during the past two sessions is not related to any transaction, nor any undisclosed material information that could have an impact on the share price, and believe it to be occasioned as a normal trading matter.

بهذا وبالرد على استفسار السوق حول ارتفاع سهر السهم خلال الجاستين السابقتين، نحيط السوق والمساهمين بأن حركة التداول على السهم خلال الجاستين السابقتين لا علاقة لها بأي صفقة، او أي معلومة جوهرية غير مفصح عنها قد يكون من شأنها التأثير على سعر السهم ونرى أن هذا الارتفاع قد حدث في إطار التداول الطبيعي للسهم.

Nonetheless, we believe it is essential to remind the Market and our shareholders on key disclosures during this year, notably the related parties transaction on the Principal Shareholder's Guarantee of AED 100 Million (on 13/02/2025), and the approval of the shareholders on the same during the 22 April 2025 AGM, together with the Revised Recovery Plan which clarifies the intention of the Capital Increase by AED 25 Million, disclosed on the same day.

ومع ذلك، نرى من الضرورة تذكير السوق والمساهمين بالافصاحات الرئيسية التي تم الإفصاح عنها خلال هذا العام بشأن تعاملات مع الأطراف ذات العلاقة، فيما يتعلق بضمان المساهم الرئيسي بمبلغ 100 مليون درهم إماراتي (بتاريخ 2025/02/13)، وموافقة المساهمين على ذلك خلال اجتماع الجمعية المعمومية المنعقد بتاريخ 22 أبريل 2025، بالإضافة إلى خطة التعلقي المعدلة التي أوضحت نية الشركة زيادة رأس المال بمقدار 25 مليون درهم، والتي تم الإضاح عنها في ذات اليوم.

Further, we draw your attention to the disclosure of 02/10/2025 on proceeding with the capital increase by AED 25 Million subject to receiving appropriate regulatory approvals, as well as the shareholders' approval to be obtained by convening the general assembly.

كما نافت عنايتكم إلى الإفصاح المتعلق بالمضي قدمًا في تنفيذ زيادة رأس المال بمبلغ قدره 25 مليون درهم إماراتي بتاريخ 2025/10/02 وذلك رهناً بالحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة، فضلًا عن موافقة المساهمين المزمع أخذها بعقد اجتماع جمعية عمومية.

We believe that the above sequence of disclosures duly made on above-mentioned dates, might have had an impact on the share price.

ونرى أن تسلسل الإفصاحات المشار إليها أعلاه، والتي تم الإفصاح عنها في التواريخ المذكورة أعلاه، قد يكون نه أثر على سعر السهم.

This is for your information.

وهذا للعلم

Sincerely,

مع الشكر والتقدير،،،

Mohd Abu Quora Chief Executive Officer محمد أبو قورة الرئيس التنفيذي